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: subsidies tennisverenigingen

De raad van de gemeente Waterland,

gehoord de beraadslagingen,

overwegende dat:
vier tennisverenigingen de gemeente hebben aangeschreven met het verzoek te kijken naar
subsidies voor de tennis;
tennis de tweede sport van Waterland is qua aantal sporters in Waterland;
we anno 2022 niet meer kunnen stellen dat voetbal een volkssport is en tennis niet;
de verschillen in subsidies tussen voetbal en tennis groot zijn;

verzoekt het college:
haast te maken met het voornemen uit het Sportakkoord (zie pagina 10) om een project te
starten waarin gekeken wordt naar de verschillende eigendomsvormen en beheersvormen
van sportvoorzieningen;
een voorstel te maken om het sportbeleid te veranderen op het punt van de subsidies voor
tennisverenigingen en de gevraagde wensen daarin mee te nemen;
in overleg te gaan met de vier Waterlandse tennisverenigingen;
deze verandering financieel inzichtelijk te maken;

en gaat over tot de orde van de dag.
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